THIS MECHANISED TANK IS A REAL WORKING SOUND-SYSTEM

The Nik Nowak Sound Tank is roaming 'weapon' in all senses of the word with an array of subs and tweeters built onto a tracked vehicle that can be manned by one person... but that's not all. Originally constructed in 2011 by Berlin artist Nik Nowak, the Soundtank utilises a Japanese tracked dumper while boasting "four tweeters, six 12-inch drivers, and three 8-inch subwoofers" with a few other special tricks according to We Urbanist. Although mainly used for performance pieces and not your run of the mill raves of the illegal kind (we can dream) the machine also features a handful of controllers, mixer and drum machine for a bit of improvisation if thats your thing. All up the system produces and projects around 4000 watts of sound that is usually constructed around Nik's own compositions that weigh heavily in the low end of the spectrum. The thing hasn't been spotted since around 2013 but we hope its safe and sound tucked away in a warehouse somewhere while Nik works on various other ideas including this menacing three-wheeled trike. Check out some videos and images below of the 'Soundtank'. What would your ideal mobile sound-system look like?

Axwell Hints At A Swedish House Mafia Reunion

Post the Swedish House Mafia era, Axwell seems to have been doing pretty well for himself. After initially doing solo projects, he teamed up with former SHM partner Sebastian Ingrosso to form Axwell /\ Ingrosso, and well, you know the rest. Axwell recently premiered his latest single, ‘Waiting For So Long‘, on Zane Lowe’s Beats 1, and in an interview, when asked about a possible Swedish House Mafia reunion, this is what he had to say. We think about it every now and then, you know what we left, what we did, what we accomplished and everything, and how it would be to do something together again. But I think, the only thing is that time will tell pretty much. We have been blessed to be riding this wave, and just ahead of the wave for some time now, so you know we are able to do exactly what we want, which is a blessing. You know this song that we just played, it was just like no thoughts, no need, no nothing, just music. Who knows what happens in the future, we might get a sudden urge for Swedish House Mafia again… who knows! While it’s not a definitive yes, it’s comforting to know at least they’re open to the idea, and we can only hope for something like this to happen.

ЭТОТ МЕХАНИЗИРОВАННЫЙ ТАНК - РЕАЛЬНАЯ РАБОЧАЯ ЗВУКОВАЯ СИСТЕМА

Звуковой Танк Ника Новака можно назвать "оружием" во всех смыслах этого слова. Он оснащен сабвуферами и твитерами, и им может управлять всего один человек... и это еще не всё! Согласно "We Urbanist", созданный в 2011 Берлинским художником Ником Новаком Звуковой Танк использует автоматически откидывающуюся часть кузова и несколько других специальных механизмов при работе "четырех твитеров, шести драйверов и трёх 8-дюймовых сабвуферов". Танк, главным образом, используется для перформансов, а не для обычных нелегальных рейвов. Он также имеет систему управления, микшер и драм-машину на случай импровизации, если Вы, конечно, умеете всем этим пользоваться. Вся система производит и проектирует примерно 4000 ватт звука. Танк не использовался в деле приблизительно с 2013 года, но мы надеемся, что он, целый и невредимый, лежит где-нибудь на складе, в то время как Ник занимается разработкой новых идей, включая и эту грозную машину. Вы найдете несколько видео и фото Звукового Танка ниже. А на что была бы похожа Ваша идеальная портативная звуковая система?
Axwell намекает на воссоединение Swedish House Mafia
После эры Swedish House Mafia, Axwell, кажется, неплохо справляется. После начала сольного проекта он объединился с бывшим партнером по SHM Себастьяном Ингроссо, создав Axwell /\ Ingrosso, ну а всё остальное вы уже знаете. Axwell недавно представил свой последний сингл, ‘Waiting For So Long‘, на радио Зэйна Лоу Beats 1, и вот, что он сказал в ответ на вопрос о возможно воссоединении SHM на интервью:
"Мы думаем об этом время от времени, вы знаете то, что мы оставили после себя, что мы сделали, чего мы достигли и все, и каково это будет- сделать что-то вместе снова. Я думаю, время покажет. Мы были рождены, чтобы заниматься этим, и мы действительно можем делать именно то, что мы хотим, и это высшее благо для нас. Мы создавали песни- и никаких мыслей, никаких желаний, нет ничего, просто музыка. Кто знает, что произойдет в будущем, мы могли бы почувствовать внезапный толчок, знак к нашему воссоединению… Кто знает!" 
Это всё же не окончательное "да", но утешением для нас выступает то, что, по крайней мере, что они открыты для этой идеи, и мы можем только надеяться на то, что это может произойти.

